
 

Protokół Nr 60/2021 
 
z posiedzenia Komisji  Budżetów i Finansów Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią odbytego w 
dniu  22.06.2021 r. w Nakle nad Notecią pod przewodnictwem Ewy Haberskiej. Posiedzenie 
rozpoczęto o godz.11.00, zakończono o godz.  13.00 
 
Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu wg listy obecności: 

1. Ewa Haberska 

2. Katarzyna Borzych –Kubacka  

3. Monika Młynarczyk 

4. Jan Marciniak 

5. Jolanta Tadych 

 

Członkowie Komisji nieobecni usprawiedliwieni: 

1. -  

2. - 

3. - 

4. - 

 

Członkowie nieobecni nieusprawiedliwieni: 

1. - 

2. - 

3. - 

 

Spoza składu Komisji w posiedzeniu wzięli udział: (nazwisko, imię, stanowisko, kogo 

reprezentuje): 

1. Tomasz Angielczyk- Skarbnik UMiG 

2. Krzysztof Błoński- Zastępca Burmistrza 

3. Anna Nowak –Dyrektor WKŚ 

4. Rafał Leppert –Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej 

5. Alina Pałubicka- Grzegorek –Zastępca Dyrektora MGOPS  



6. Dorota Wegner –Pomoc administracyjna ( ZOOIR) 

7. Waldemar Nowak –Kierownik  ZID 

 

Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie quorum: 
Stwierdzono quorum 

 

Omawiane tematy posiedzenia: 

Podczas posiedzenia komisja przeanalizowała szczegółowo uchwały dotyczące zmian w budżecie 

MiG. Omówiono WPF zwrócono uwagę na zadania inwestycyjne takie jak Budowa 

Śródmiejskiego Centrum Targowego w Nakle nad Notecią, budowa przyszkolnej infrastruktury 

sportowej w Występie i budowa Ścieszki pieszo-rowerowej Nakło - Trzeciewnica. Komisja 

opiniuje pozytywnie projekt uchwały dotyczący przyznania dotacji dla parafii Rzymskokatolickiej 

pw. Św. Wawrzyńca w Nakle nad Notecią na prace konserwatorskie i remontowe wieży głównej. 

Dyskutowano na temat programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności , zapisów w programie i dalszych działań związanych uchwałą. Komisja przychyla 

się do wniosku o uchylenie uchwały z poprzedniej sesji. Komisja dyskutowała na temat projektu 

uchwały określającej średniej ceny paliw w Gminie Nakło. Zadawano pytania dotyczące ilości 

osób korzystających z dotacji oraz zasad określania stawek. Dyskutowano na temat stanu dróg 

gminnych. Komisja zapoznała się z wnioskiem Nadleśnictwa Bydgoszcz o uznanie za ochronne 

lasy położone na terenie Gminy Nakło nad Notecią i opiniuje je pozytywnie.  

Przeanalizowano propozycję nowego wzoru wniosku o dodatek mieszkaniowy. 

Przyjęte sprawozdania z realizacji wniosków Komisji: 

- 

 

Wnioski wysunięte przez Komisję: 

Komisja wnioskuje  o sprawdzenie  kto jest właścicielem terenu wokół biblioteki przy ul. 

Bartkowskiego i o uporządkowanie tego terenu. Z uwagi, że  parkują tam osoby  

niepełnosprawne wnioskujemy także  o zabezpieczenie przestrzeni gdzie są zejścia do piwnic  do 

budynku biblioteki . 

Komisja wnioskuje o załatanie dziur w centrum miasta na ul. Hallera , Łączna, Plac  Zamkowy 

oraz wpisanie tych dróg do zestawienia dróg do remontu w informacji o stanie dróg gminnych i 

parkingów. Ponadto komisja uważa, że w najbliższym czasie konieczny jest remont ul. Szkolnej  

w Nakle nad Notecią i drogi prowadzącej do basenu. 



Komisja wnioskuje o przekazanie wniosku do Spółdzielni Mieszkaniowej Chrobry o remont 

górnego tarasu przy ul. Kazimierza Wielkiego. Z  tej  drogi korzysta wielu mieszkańców gminy nie 

tylko tych, którzy mieszkają na osiedlu Kazimierza Wielkiego ale także ci co przyjeżdżają na 

Rodzinne Ogródki Działkowe . Droga jest w złym stanie technicznym a sposób załatania ubytków 

znacznie odbiega od standardów z jakimi powinny być wykonywane takie remonty. Uważamy 

,że należy rozważyć tam organizację ruchu jednokierunkowego oraz stworzenie dodatkowych 

miejsc parkingowych przy lini ciepłowniczej. W obrębie osiedla należy też podjąć działania 

niwelujące bariery architektoniczne utrudniające się poruszenie osoba starszym i 

niepełnosprawnym rodzicom mających małe dzieci w wózkach. Liczne schody powodują że 

mieszkańcy poruszają się jezdnią zamiast bezpiecznie chodnikiem. 

Komisja wnioskuje  

Opinie wydane przez Komisję:  

Przedstawione projekty uchwał komisja opiniuje pozytywnie 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano (miejscowość i data) 22.06.2021 r. 

 

 

Przewodniczący Komisji:  

Ewa Haberska 

 

Protokolant: 

Monika Młynarczyk 

 

Wykaz dokumentacji protokołu: 

- 

 

 


